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Protokoll fört vid sammanträde med svenska lapphundsklubbens

avelskommitté torsdagen 24/8 på zoom.

Närvarande: Dorothea Ledinek (samkallande, styrelse SRFL), Maud Vennberg (AK SRFL),

Catharina Brandsten (styrelse SRSL), Ewy Pettersson (avelsråd SRSL)

Anmält förhinder: ingen

Frånvarande: Cecilia Henriksson

§ 1 Sammanträdet öppnas.

Dorothea Ledinek hälsade på de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.

§ 2 Val av justeringsperson/er.

Utsågs Catharina Brandsten att jämte sammankallande justera dagens protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordningen.

Dagordningen fastställdes.

§ 4 Föregående protokoll

Eftersom mötet var det första mötet finns det inget föregående protokoll.

§ 5 Val av mötessekretäraren

Dorothea Ledinek valdes till mötessekreterare.
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§ 5 Introduktionsrunda personer

De närvarande introducerade sig inom att berätta sina erfarenheter inom SKK, styrelsearbete, avel och

hundar.

§ 6 SLKs AKs Uppdrag

Dorothea Ledinek presenterade SKKs etiska riktlinjer för avelsfunktionärer, SKKs

organisationsdiagram och den svenska kennelklubbens kommitté för avelsfrågor inklusive vilka

regelverk och styrdokument kommittén ansvarar för, dess delegerade beslutsrätt, dess kontinuerliga

uppdrag och dess uppdrag för året 2023. Dessutom gick hon igenom skillnaden mellan

specialklubbarnas uppdrag och rasklubbarnas uppdrag och SLKs och rasklubbarnas stadgar och syfte,

deras mål, verksamhet, organisation och styrelsers uppdrag. Därefter presenterade hon SKKs riktlinjer

för avelsarbete för specialklubbar med flera rasklubbar.

§ 7 Rasklubbarnas representanter redovisar för rasklubbens AKs uppdrag, arbetsmetoder och

resultat

Dorothea Ledinek gick igenom SKKs riktlinjer för rasklubbarnas avels kommittéer och

representanterna redovisade båda områden som fungerade väl och mindre väl och undrade hur SLK

AK kunde bidra.

§ 8 Verksamhetsplan med arbetsbeskrivning för avelsfunktionärer

Dorothea Ledinek framförde ett utkast för en verksamhetsplan som är förankrat i SKKs riktlinjer.

Mötet beslöt att förelägga verksamhetsplanen till SLK HUS utan några ändringar.

§ 9 Rassymposium

Dorothea föreslog att hålla ett rassymposium för sina medlemmar online redan till hösten 2023

eftersom vi inte kan söka om pengar från SKKs AK för det höstmötet, och hålla nästa fysiska möte

2024. Det rådde dock delade meningar om Dorothea förslag på föreläsare. Mötet beslöt att ge sina
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medlemmar i uppdrag att ta fram förslag på andra teman och föreläsare för höstens rassymposium. Att

hålla i ett möte om hur medlemmarna kan involveras mer i sina klubbar föreslogs.

§ 10 Remiss dispens lapsk vallhund Canine multifocal retinopathy 3 (CMR3)

Mötet beslöt att stötta SRLV svar och förelägga svaret till SLK HUS.

§ 11 SKKs uttalande om ED

Dorothea Ledinek redovisade SKKs nya uttalande gällande ED och Jordbruksverkets regler gällande

avel för hund. Hon redovisade antal och andel hundar med ED hos finsk lapphund och gav tre

exempel där hundar med ED1 hade använts i avel och lämnat flera valpar med ED, oftast tom högre

grad av ED. Mötet var överens om att det inte är nödvändigt att använda hundar med ED1 inom finsk

lapphund. ED hos svensk lapphund diskuterades ej.

§ 12 Offentliggörande av insamlade sjukdomsdata (med hundägarens samtycke)

Dorothea Ledinek gick igenom anledningar för att offentliggöra så mycket insamlad sjukdomsdata

som möjligt i den databas inför avelsplanering och hundköp. Databasen kommer göra det möjligt att

mycket allvarliga sjukdomar kan tas hänsyn till redan i början av avelsplaneringen och därmed få den

status och medvetenheten som de kräver. Många kombinationer och hundinköp kan genom att

använda databasen uteslutas inom några minuter letande i en offentlig databas och på det sättet

behöver AK aldrig kontaktas för dessa kombinationer. Mötet var överens om vikten att hälsodata är

lätt tillgänglig för klubbarnas medlemmar.

Dorothea redovisade för hur den finska lapphundklubben har överfört sin insamlade data för alla tre

lapphundsraser till en mycket översiktlig och lätthanterlig databas. Hundägare eller uppfödaren kan

rapportera in en hunds sjukdomsinformation och ägaren kan ge samtycke till att datan publiceras i

databasen. Om ägaren inte ger samtycke till publicering så redovisas datan inte offentligt men står AK

till förfogande för att kunna ge råd om en kombinations lämplighet och för sjukdomsstatistik.

Lapphundklubben uppmanar även utländska uppfödare att delge sina hundars sjukdomsinformation.

Ett engelskspråkig formulär finns, men databasen är på finska men googla translates översättning är

acceptabel. En engelsk version av databasen är planerad. Om uppfödaren rapportera in måste den

förvissa sig att den har hundägarens samtycke för publicering. En översättning av den finska

lapphundsklubbens beskrivning av sin databas och sjukdomsanmälningsformuläret redovisades.

 D
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Mötet ansåg att användandet av den finska databasen är fördelaktig för finsk lapphund pga rasens

storlek och hemvist i Finland. Även lapsk vallhund har sin hemvist i Finland och en användning av

databasen skulle kunna vara fördelaktig, men ingen representant för SRLV närvarade på mötet.

Representanterna för svensk lapphund tyckte dock att hemvisten av en liknande databas för svensk

lapphund borde vara i Sverige eftersom Sverige har rasansvaret och att den SRSL i så fall behöver ta

fram sin egen databas. Just nu använder avelsrådet The Breed Archive, som även medlemmarna har

tillgång till.

§ 13 Samarbete med finska och norska AK

Dorothea Ledinek berättade att den norska lapphundklubben hade kontaktat lapphundklubbarna i

Norden och efterfrågat samarbete. Ett möte är planerat i samband med rasspecialen i december. Den

norska lapphundklubben svarade på SRFL fråga om hur man ser på DM med en artikel som även

finns på deras hemsida. Dorothea gick igenom slutsatserna från artikeln. Mötet höll med den norska

lapphundsklubbens slutsatser, bland annat att gentester som inte är verifierade för rasen inte ska

användas.

§ 14 Nästa sammanträdesdatum

Medlemmarna gav Dorothea Ledinek i uppdrag att skapa en doodle-poll för att bestämma datum för

nästa möte för att ge representanterna för lapsk vallhund en chans att närvara.

§ 10 Sammanträdet avslutas.

Sammankallande tackade de närvarande och avslutade sammanträdet.

Vid protokollet:

…………………………………..

(namnförtydligande), mötessekreterare.

Justeras:

…………………………………..

 D
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(namnförtydligande), ordförande

…………………………………..

(namnförtydligande), (justeringspersonens namn)

 D
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Protokoll fört vid sammanträde med svenska lapphundsklubbens


avelskommitté torsdagen 24/8 på zoom.


Närvarande: Dorothea Ledinek (samkallande, styrelse SRFL), Maud Vennberg (AK SRFL),


Catharina Brandsten (styrelse SRSL), Ewy Pettersson (avelsråd SRSL)


Anmält förhinder: ingen


Frånvarande: Cecilia Henriksson


§ 1 Sammanträdet öppnas.


Dorothea Ledinek hälsade på de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.


§ 2 Val av justeringsperson/er.


Utsågs Catharina Brandsten att jämte sammankallande justera dagens protokoll.


§ 3 Fastställande av dagordningen.


Dagordningen fastställdes.


§ 4 Föregående protokoll


Eftersom mötet var det första mötet finns det inget föregående protokoll.


§ 5 Val av mötessekretäraren


Dorothea Ledinek valdes till mötessekreterare.







§ 5 Introduktionsrunda personer


De närvarande introducerade sig inom att berätta sina erfarenheter inom SKK, styrelsearbete, avel och


hundar.


§ 6 SLKs AKs Uppdrag


Dorothea Ledinek presenterade SKKs etiska riktlinjer för avelsfunktionärer, SKKs


organisationsdiagram och den svenska kennelklubbens kommitté för avelsfrågor inklusive vilka


regelverk och styrdokument kommittén ansvarar för, dess delegerade beslutsrätt, dess kontinuerliga


uppdrag och dess uppdrag för året 2023. Dessutom gick hon igenom skillnaden mellan


specialklubbarnas uppdrag och rasklubbarnas uppdrag och SLKs och rasklubbarnas stadgar och syfte,


deras mål, verksamhet, organisation och styrelsers uppdrag. Därefter presenterade hon SKKs riktlinjer


för avelsarbete för specialklubbar med flera rasklubbar.


§ 7 Rasklubbarnas representanter redovisar för rasklubbens AKs uppdrag, arbetsmetoder och


resultat


Dorothea Ledinek gick igenom SKKs riktlinjer för rasklubbarnas avels kommittéer och


representanterna redovisade båda områden som fungerade väl och mindre väl och undrade hur SLK


AK kunde bidra.


§ 8 Verksamhetsplan med arbetsbeskrivning för avelsfunktionärer


Dorothea Ledinek framförde ett utkast för en verksamhetsplan som är förankrat i SKKs riktlinjer.


Mötet beslöt att förelägga verksamhetsplanen till SLK HUS utan några ändringar.


§ 9 Rassymposium


Dorothea föreslog att hålla ett rassymposium för sina medlemmar online redan till hösten 2023


eftersom vi inte kan söka om pengar från SKKs AK för det höstmötet, och hålla nästa fysiska möte


2024. Det rådde dock delade meningar om Dorothea förslag på föreläsare. Mötet beslöt att ge sina







medlemmar i uppdrag att ta fram förslag på andra teman och föreläsare för höstens rassymposium. Att


hålla i ett möte om hur medlemmarna kan involveras mer i sina klubbar föreslogs.


§ 10 Remiss dispens lapsk vallhund Canine multifocal retinopathy 3 (CMR3)


Mötet beslöt att stötta SRLV svar och förelägga svaret till SLK HUS.


§ 11 SKKs uttalande om ED


Dorothea Ledinek redovisade SKKs nya uttalande gällande ED och Jordbruksverkets regler gällande


avel för hund. Hon redovisade antal och andel hundar med ED hos finsk lapphund och gav tre


exempel där hundar med ED1 hade använts i avel och lämnat flera valpar med ED, oftast tom högre


grad av ED. Mötet var överens om att det inte är nödvändigt att använda hundar med ED1 inom finsk


lapphund. ED hos svensk lapphund diskuterades ej.


§ 12 Offentliggörande av insamlade sjukdomsdata (med hundägarens samtycke)


Dorothea Ledinek gick igenom anledningar för att offentliggöra så mycket insamlad sjukdomsdata


som möjligt i den databas inför avelsplanering och hundköp. Databasen kommer göra det möjligt att


mycket allvarliga sjukdomar kan tas hänsyn till redan i början av avelsplaneringen och därmed få den


status och medvetenheten som de kräver. Många kombinationer och hundinköp kan genom att


använda databasen uteslutas inom några minuter letande i en offentlig databas och på det sättet


behöver AK aldrig kontaktas för dessa kombinationer. Mötet var överens om vikten att hälsodata är


lätt tillgänglig för klubbarnas medlemmar.


Dorothea redovisade för hur den finska lapphundklubben har överfört sin insamlade data för alla tre


lapphundsraser till en mycket översiktlig och lätthanterlig databas. Hundägare eller uppfödaren kan


rapportera in en hunds sjukdomsinformation och ägaren kan ge samtycke till att datan publiceras i


databasen. Om ägaren inte ger samtycke till publicering så redovisas datan inte offentligt men står AK


till förfogande för att kunna ge råd om en kombinations lämplighet och för sjukdomsstatistik.


Lapphundklubben uppmanar även utländska uppfödare att delge sina hundars sjukdomsinformation.


Ett engelskspråkig formulär finns, men databasen är på finska men googla translates översättning är


acceptabel. En engelsk version av databasen är planerad. Om uppfödaren rapportera in måste den


förvissa sig att den har hundägarens samtycke för publicering. En översättning av den finska


lapphundsklubbens beskrivning av sin databas och sjukdomsanmälningsformuläret redovisades.







Mötet ansåg att användandet av den finska databasen är fördelaktig för finsk lapphund pga rasens


storlek och hemvist i Finland. Även lapsk vallhund har sin hemvist i Finland och en användning av


databasen skulle kunna vara fördelaktig, men ingen representant för SRLV närvarade på mötet.


Representanterna för svensk lapphund tyckte dock att hemvisten av en liknande databas för svensk


lapphund borde vara i Sverige eftersom Sverige har rasansvaret och att den SRSL i så fall behöver ta


fram sin egen databas. Just nu använder avelsrådet The Breed Archive, som även medlemmarna har


tillgång till.


§ 13 Samarbete med finska och norska AK


Dorothea Ledinek berättade att den norska lapphundklubben hade kontaktat lapphundklubbarna i


Norden och efterfrågat samarbete. Ett möte är planerat i samband med rasspecialen i december. Den


norska lapphundklubben svarade på SRFL fråga om hur man ser på DM med en artikel som även


finns på deras hemsida. Dorothea gick igenom slutsatserna från artikeln. Mötet höll med den norska


lapphundsklubbens slutsatser, bland annat att gentester som inte är verifierade för rasen inte ska


användas.


§ 14 Nästa sammanträdesdatum


Medlemmarna gav Dorothea Ledinek i uppdrag att skapa en doodle-poll för att bestämma datum för


nästa möte för att ge representanterna för lapsk vallhund en chans att närvara.


§ 10 Sammanträdet avslutas.


Sammankallande tackade de närvarande och avslutade sammanträdet.


Vid protokollet:


…………………………………..


(namnförtydligande), mötessekreterare.


Justeras:


…………………………………..







(namnförtydligande), ordförande


…………………………………..


(namnförtydligande), (justeringspersonens namn)
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